
 

 

Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande från Mikael Carlsson (NL). 
 
 
 
Nacka kommun har en ganska hårt ansträngd ekonomi där förskolor, skolor och andra 
kärnverksamheter fått små och ibland inga uppräkningar av checkbeloppen senaste året. 
Många kommunägda anläggningar är också i behov av upprustning och bättre underhålll. 
Det känns då märkligt att man från kommunens sida väljer att lägga hundratusentals 
kronor på en ”Kranbilsbalett”. Baletten finansieras (enligt projektredovisningen) med 
300.000 kr från Nacka kommun. 
 
 
  
Från Nackalistan anser vi också att det är av största vikt att få största möjliga värde av 
varje skattekrona man tar in från kommuninnevånarna och att pengarna används på ett så 
ansvarsfullt sätt som möjligtvför att kommunens kärnverksamhet ska fungera. Det känns 
därför mycket märkligt att kommunen lägger så mycket pengar på en ”Kranbilsbalett” som 
når ut till en väldigt begränsad skara och som har ett väldigt oklart syfte. 
 
 
 
Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är alltså följande: 
 
-Anser du att ”Kranbilsbalett” är ett ansvarsfullt sätt att använda skattebetalarnas pengar 
på? 
 
 
 
 
 
 
 
Mikael Carlsson, Nackalistan 


